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OBČINA ŠENČUR     

Kranjska 11, 4208   

Šenčur   

tel. 04 – 2519-100   

e-mail:obcina@sencur.si    

url:www.sencur.si            tč.2        

  

    

Številka: 032-00024-2018/012    

Datum: 7.2.2020       

     

     

Z A P I S N I K     

     

     

12. redne seje Občinskega sveta Občine Šenčur, ki je potekala v sredo, 5.2.2020, v sejni sobi 

Občine Šenčur, Kranjska c. 2, Šenčur, s pričetkom ob 16.00 uri.     

     

PRISOTNI: Slavka Weisseisen, Simon Kuhar, Vanja Umnik, Valerij Grašič, Tadej Belehar, Franci 

Podjed, Matej Knific, David Štrajhar, Živa Mali, Petar Potkonjak, Marjan Kristanc, Aleš Perič 

Močnik, Sebastian Mohar, Domen Kern, Andreja Pintar in Urška Dolinar   

        

OPRAVIČENO ODSOTNI: Nuša Bašelj Jagodic 

    

OSTALI PRISOTNI: župan Ciril Kozjek, tajnik občine Marija Cankar, poslovna sekretarka 

Damjana Kastelic, strokovni sodelavec Občine Aleš Puhar, predsednik NO Jože Gašperlin in 

direktorica Mega team d.o.o. - Mojca Basaj Kos.  

           

DNEVNI RED:    

 

 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 11. redne seje občinskega sveta   
3. Predlog ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članu nadzornega odbora in 

sklepa o potrditvi mandata nadomestnemu članu nadzornega odbora 
4. Predlog imenovanja predstavnika Občine Šenčur v Svet območne izpostave Javnega 

sklada za kulturne dejavnosti Kranj  
5. Predlog imenovanja predstavnika Občine Šenčur v svet zavoda Gorenjskih lekarn  
6. Predlog Odloka o priznanjih Občine Šenčur – druga obravnava  
7. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Občinskega lokacijskega načrta 

območja BRITOF VOGE S 12/4 - dopolnjeni predlog (druga obravnava) 
8. Predlog Odloka o programu opremljanja in merilih za odmero komunalnega 

prispevka za območje občinskega podrobnega prostorskega načrta za območje 
urejanja Šenčur ŠE-36 IG – 1.faza (druga obravnava) 
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9. Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za gradnjo hleva  
za drobnico in stanovanjske hiše oz. preselitev kmetije Štrajhar (prva obravnava) 

10. Odlok o ustanovitvi in organiziranju podjetja Komunala Kranj, javno podjetje, d.o.o. – 
druga obravnava  

11. Končno poročilo o opravljenem nadzoru nad »Prihodki in odhodki večjih športnih 
      društev pod okriljem občine Šenčur za leto 2018«.  
12. Poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Šenčur za leto 2019 
13. Program dela Nadzornega odbora za leto 2020  
14. Informacija o tekočih aktivnostih v občini  
15. Pobude in vprašanja 
16. Razno 

Zavetišče  
 
 

Ad.1    

     

Sejo je vodil župan Ciril Kozjek, ki je vse svetnike ter ostale navzoče lepo pozdravil in po 

ugotovitvi sklepčnosti (prisotnih 13 svetnikov od 17-ih) pričel z delom.     

     

Župan je zaradi neusklajenosti Odloka o spremembah in dopolnitvah Občinskega 

lokacijskega načrta območja BRITOF VOGE S 12/4 - dopolnjeni predlog predlagal umik 7. 

točke dnevnega reda. Svetniki o dnevnem redu niso razpravljali zato je v potrditev 

predlagal naslednji  

     

SKLEP:      

     

Potrdi se dnevni red 12. redne seje občinskega sveta Občine Šenčur, s predlagano 

spremembo umika 7. točke dnevnega reda. 

 

Glasovalo je 13 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.      

     

     

Ad.2 

      

Na priloženi zapisnik 11. redne seje ni bilo pripomb, zato je župan predlagal da svetniki 

sprejmejo naslednji  

   

SKLEP:     

     

Potrdi se zapisnik 11. redne seje Občinskega sveta Občine Šenčur. 

    

Glasovalo je 14 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet. 

 

Ga. Urška Dolinar je opozorila, da na 11. seji ni bila prisotna, zato naj se jo umakne iz seznama 

prisotnih.  
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Ad.3 

 

Predsednik KMVI g. Simon Kuhar je povedal, da je v predpisanem roku, na podlagi poziva za 
posredovanje predlogov za izvolitev nadomestnega člana Nadzornega odbora Občine Šenčur, 
na občinsko upravo prispel en predlog, ki ga je posredovala Lista ViD, in sicer: 

- G. Janez Žumer, roj. 14. 03. 1980 v Kranju, diplomirani organizator – manager, stanujoč 
Olševek 28, 4205 Preddvor. 

Obrazložitev kandidature: 

• aktiven v delovanju društev, 

• član Občinskega sveta Občine Šenčur v mandatnem obdobju 2006 - 2010 

• član delovnih teles Občinskega sveta Občine Šenčur 
 
Komisija je soglasno potrdila predlaganega kandidata za nadomestnega člana NO.  
 
Svetniki o predlogu niso razpravljali zato je župan v potrditev predlagal naslednji  
 
SKLEP: 
 
Za nadomestnega člana Nadzornega odbora Občine Šenčur se imenuje g. Janez Žumer, 
Olševek 28, 4205 Preddvor. 
 
Glasovalo je 15 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  
 
 

Ad.4 
 

Predsednik KMVI g. Simon Kuhar je svetnike seznanil, da v predpisanem roku, na podlagi 
poziva za posredovanje predlogov za izvolitev predstavnika Občine Šenčur v Svet območne 
izpostave Javnega sklada Republike Slovenije za kulturne dejavnosti Kranj, na občinsko upravo 
ni prispel noben predlog. Predlagal je, da komisija razpis ponovi.  
 
Župan je predlagal sprejem naslednjega  
 
SKLEPA: 
 
Ponovi se razpis za posredovanje predlogov za izvolitev predstavnika Občine Šenčur v Svet 
območne izpostave Javnega sklada Republike Slovenije za kulturne dejavnosti Kranj. 
 
Glasovalo je 15 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  
 

 
Ad.5 

 
Predsednik KMVI g. Simon Kuhar je svetnike seznanil, da je v predpisanem roku, na podlagi 
poziva za posredovanje predlogov za izvolitev predstavnika Občine Šenčur v Svet zavoda 
Gorenjske lekarne, na občinsko upravo prispel en predlog s strani OO NSi Šenčur in sicer: 
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- Ga. Vida Tičar Rebolj, roj. 27. 04. 1953 v Vodicah, magistrica ekonomije – pooblaščena 
revizorka, stanujoča Voklo 86, 4208 Šenčur. 
 

Obrazložitev kandidature: 

• strokovno usposobljena, 

• dosedanja predstavnica Občine Šenčur v Svetu zavoda Gorenjske lekarne. 
 
Komisija je na osnovi prispelega predloga soglasno sprejela predlagano kandidaturo. 
 
Ker ni bilo razprave je župan v sprejem predlagal naslednji  
 
SKLEP:  
 
Za predstavnico Občine Šenčur v Svetu zavoda Gorenjske lekarne se imenuje ga. Vida Tičar 
Rebolj, Voklo 86, 4208 Šenčur. 
 
Glasovalo je 16 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet. 
 
 

Ad.6 
 

Odlok o priznanjih-drugo branje sta obrazložili predsednica Komisije za priznanja ga. 
Umnik in tajnik Občine ga. Cankar.  
Ga. Umnik je povedala, da so si bili člani komisije za podeljevanje priznanj enotni v 

tem, da se spremenjen odlok o priznanjih Občine Šenčur, ki je bil potrjen na 11. redni 

seji OS (z 12 glasovi ZA in 2 PROTI) razhaja z odlokom, ki nam ga je poslala ga. Marija 

Cankar.  

Ga. Cankar je  povedala, da na besedilo odloka nismo prejeli nobenih predlogov in 

sprememb s strani občinskih svetnikov. Komisija za podeljevanje priznanje je sodelovala 

pri pripravi odloka in predlagala kar nekaj sprememb. V predlaganem besedilu je 

upoštevano preimenovanje Spominskega priznanja v Jurjevo priznanje ter določilo, da 

komisija ne more za predlaganega prejemnika priznanj spreminjati vrste priznanj. Ni pa 

upoštevan predlagan interval podeljevanja priznanj, da bi se Zlata plaketa podeljevala 

vsako drugo leto, Spominsko oz. Jurjevo priznanje pa vsako leto ter ukinitev srebrne in 

bronaste plakete. 

 

Spremenjen odlok o priznanjih, korigiran s strani Statutarno pravne komisije je bil  

objavljen pred sejo na spletni strani občine. Člani komisije se s korigiranim in predlagnim 

odlokom vsebinsko ne strinjajo in današnjega predlaganega ne bodo potrdili.  

Župan je predlagal umik točke z odlokom z dnevnega reda in predlagal naj letos velja še 

stari pravilnik.  

O odloku so razpravljali svetniki g. Knific, Kuhar, Potkonjak in Grašič .  

 

Po končani razpravi je župan v sprejem predlagal sledeč  
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SKLEP: 

 

Točka Odlok o priznanjih občine Šenčur-drugo branje se umakne z dnevnega reda in v 

veljavi ostane do sedaj veljavni pravilnik.  

Glasovalo je 16. svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  

 

Svetnik g. Mohar je na Komisijo za priznanja in občinski svet naslovil predlog, da bi v tem 

letu najuspešnejšim maturantom; zlatim oz. diamantnim lahko podelili nagrado ali 

priznanje za njihov trud in dosežke.  

 

Župan je predlagal, da svetniki sprejmejo naslednji  

 

SKLEP: 

 

Občina Šenčur istočasno z objavo razpisa za podelitev občinskih priznanj objavi javni poziv 
zlatim maturantom v šolskem letu 2018/2019,  da izpolnijo obrazec z zahtevanimi podatki in 
ga po pošti ali e-pošti posredujejo na Občino Šenčur.  

Svečana podelitev nagrad se opravi na osrednji proslavi ob občinskem prazniku občine 
Šenčur. Višina nagrade znaša 200 evrov.  

 

Glasovalo je 16 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  

 

 

Ad.7 

 

Predlog Odloka o programu opremljanja in merilih za odmero komunalnega prispevka za 
območje občinskega podrobnega prostorskega načrta za območje urejanja Šenčur ŠE-36 IG – 
1.faza (druga obravnava) je obrazložil strokovni sodelavec Občine, g. Puhar in povedal, da je 
Občina sprejela Občinski podrobni prostorski načrt za območje urejanja Šenčur ŠE-36 IG 
— 1 faza. Poleg OPPN je potrebno sprejeti tudi program opremljanja za komunalno 
opremljanje stavbnih zemljišč na navedenem območju.  
Program opremljanja sledi vsebini Občinskega podrobnega prostorskega načrta ter povzema 
pregled obstoječe ter nove komunalne opreme, ki jo je potrebno zgraditi. S programom 
opremljanja so določeni stroški gradnje komunalne opreme ter določene podlage za odmero 
komunalnega prispevka. 
Program opremljanja se sprejme kot odlok, ki določa obračunska območja posamezne 
vrste nove komunalne opreme, skupne in obračunske stroške posamezne vrste 
komunalne opreme na obračunskih območjih, preračun obračunskih stroškov na  m2 
parcele in m2 neto tlorisne površine objekta ter podrobnejša merila za odmero 
komunalnega prispevka. 

Komunalna oprema, ki jo obravnava program opremljanja, so novo omrežje cest, novo 
omrežje kanalizacije ter novo omrežje vodovoda in predstavljajo infrastrukturo, ki jo 
upravlja Občina. Gradnja ostale infrastrukture (električno, pl inovodno in 
telekomunikacijsko omrežje) ni predmet tega odloka in se morebitni poračun stroškov 
gradnje le-te določi v dogovoru z upravljavcem te infrastrukture.  

Bodoči investitorji morajo na podlagi zakona in splošnega odloka o odmeri komunalnega 
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prispevka poravnati še preostali del komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo. 
G. Puhar je povedal, da so bile v odloku upoštevane tudi vse pripombe Statutarno pravne 
komisije. 
 
Ker svetniki o predlaganem odloku niso razpravljali je župan v potrditev predlagal sledeč  
 
SKLEP: 

Občinski svet občine Šenčur sprejme Odlok o programu opremljanja in merilih za odmero 
komunalnega prispevka za območje občinskega podrobnega prostorskega načrta za območje 
urejanja Šenčur ŠE-36 IG — 1.faza. 

Glasovalo je 16 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  

 
Ad.8 

 
Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za gradnjo hleva za drobnico 
in stanovanjske hiše oz. preselitev kmetije Štrajhar (prva obravnava) je obrazložila 
predstavnica podjetja Mega d.o.o. ga. Basaj Kos in povedala, da je pobudo za pripravo 
OPPN podal lastnik kmetije Primož Štrajhar, Pipanova cesta 58,4208 Šenčur, ker se želi 
posvetiti reji drobnice (jezersko solčavska ovca, drežniška koza,...) ter določenih avtohtonih 
slovenski vrst živali (npr. čebele, štajerske kokoši,...). Predvidena kmetijska dejavnost v meri 
in obsegu, ki jih narekujejo današnji trendi kmetovanja, v okviru obstoječe kmetije ni 
mogoča, zato je predlagana nova lokacija tj. zemljišče parc. št. 488/2 k.o. Šenčur, ki se 
nahaja na robu vasi Šenčur, v izmeri 10.307,00 m2. Na obravnavanem zemljišču so 
postavljeni trije pomožni kmetijski objekti in sicer dve lopi in čebelnjak, ki služijo predvideni 
kmetijski dejavnosti, zato se ohranijo. 
Načrtuje se gradnja hleva za drobnico, pomožnih kmetijskih objektov, nadstreška za 
avtomobile in stanovanjske hiše. 
 
Obravnavani predlog odloka  je dal župan v razpravo, v kateri so sodelovali svetniki g. 
Mohar, Grašič, Štrajhar in ga. Dolinar. 
Svetnik g. Štrajhar je še povedal, da se bo iz glasovanja izložil. 
 
Ostali svetniki o predlogu niso razpravljali zato je župan v potrditev predlagal naslednji  
 
SKLEP: 
 
Sprejme se predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za gradnjo hleva 
za drobnico in stanovanjske hiše oz. preselitev kmetije Štrajhar – prva obravnava. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnikov. Glasovalo je 15 svetnikov. ZA je glasovalo 14 svetnikov, 1 
svetnik je glasoval proti sprejemu sklepa. Sklep JE BIL SPREJET.  
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Ad.9 
 

Odlok o ustanovitvi in organiziranju podjetja Komunala Kranj, javno podjetje, d.o.o. – 
druga obravnava je obrazložila tajnik Občine, ga. Cankar in povedala, da je občinski svet 
Občine Šenčur je na svoji 7. redni seji sprejel predlog Odloka o ustanovitvi in organiziranju 
podjetja Komunala Kranj, javno podjetje, d.o.o. V vmesnem času so tudi vse ostale občine 
sprejele predlog Odloka. Sedaj je Odlok pripravljen za sprejem. V Odlok je bilo v času od prve 
obravnave do danes predlaganih nekaj sprememb in popravkov. Spremembe so bile vnešene 
kot amandmaji mestnega sveta Mestne občine Kranj, ostale občine pa pripomb niso podale. 
Namen odloka je ponovna vzpostavitev Nadzornega sveta, ki je bil v letu 2011 ukinjen.  

V razpravi je g. Kuhar dal pripombo na dejstvo, da bi besedilo pred sprejemom morale 
obravnavati Komisije (statutarne) vseh sedmih občin ustanoviteljic šele nato občinski svet.  O 
predlaganem besedilu sta razpravljala  še svetnika g. Potkonjak in Mohar.  

Po krajši razpravi je župan v potrditev predlagal sledeč  

SKLEP: 

Sprejme se odlok o ustanovitvi in organiziranju podjetja Komunala Kranj, javno podjetje, 
d.o.o., v predloženem besedilu.  
 
Glasovalo je 16 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  
 
 

Ad.10 
 

S Končnim poročilom o  opravljenem nadzoru nad »Prihodki in odhodki večjih športnih društev 
pod okriljem občine Šenčur za leto 2018« je svetnike seznanil predsednik Nadzornega odbora 
občine, g. Gašperlin.  
G. Gašperlin je povedal, da NO, pri pregledu Javnega razpisa za sofinanciranje programov 
športa v občini Šenčur za leto 2018 ugotavlja, da občina ni ravnala nezakonito pri izpeljavi 
razpisa in dodeljevanju sredstev v skladu s Pravilnikom o vrednotenju in sofinanciranju 
športnih programov v Občini Šenčur (Uradno glasilo slovenskih občin št. 59/17), je pa ugotovil 
nepravilnosti pri spremljanju namenske porabe dotacij ŠD-jev. 

Iz pregledane dokumentacije je ugotovljeno, da je komisija nekatera društva večkrat pozvala k 
dopolnitvi prijave na razpis kljub temu, da je bil v času razpisnega roka organiziran posvet, ki 
pa se ga predstavniki posameznih društev niso udeležili. Takrat bi namreč lahko pridobili vse 
potrebne informacije in napotke za pripravo popolnih vlog. Pri razpisu za sofinanciranje gre za 
razdelitev javnih sredstev, do katerih je nekdo upravičen le, če formalno izpolni vse potrebne 
pogoje v razpisnem roku. Odstopanja pri nekaterih društvih postavljajo ostala društva, ki so v 
roku oddala popolno vlogo v neenakovreden položaj. 

NO še ugotavlja, da občina Šenčur, Komisija za šport in športna društva ne upoštevajo 16. 
člena Pravilnika o vrednotenju in sofinanciranju športnih programov v Občini Šenčur in 4. 
člena v Pogodbi o sofinanciranju športnih programov v letu 2018, ki govori o obvezni oddaji 
poročila o porabljenih sredstvih oziroma poročila o realizaciji programa za preteklo leto v 
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dogovorjenih rokih, to je do 31. marca naslednjega leta, čeprav so občina in športna 
društva s podpisom pogodbe o sofinanciranju sprejela pogodbene akte. 

V zvezi z navedenim je NO izdal sledeča priporočila in predloge: 

Priporočilo št. 1: 
NO županu Občine Šenčur priporoča, da se pri naslednjem javnem razpisu za sofinanciranje 
športnih programov odločneje sankcionira nepopolne prijave na razpis. S tem bo občina 
vsem društvom zagotovila enakopravno in pravično obravnavo pri razdelitvi javnih sredstev. 
Priporočilo št. 2: 
NO županu Občine Šenčur priporoča ažurno vodenje evidence o oddaji poročil o porabljenih 
sredstvih športnih društev in klubov. Nespoštovanje pogodbenih obveznosti s strani športnih 
društev naj se sankcionira v skladu s 5. členom Pogodbe o sofinanciranju športnih programov 
in 16. členom Pravilnika o vrednotenju in sofinanciranju športnih programov v občini Šenčur. 

Priporočilo št. 3: 
NO županu Občine Šenčur priporoča da se v kartici finančnega knjigovodstva, PP 1871 — Šport, 
vodijo vse postavke vezane na šport. S tem se bo povečala transparentnost podanih informacij. 
Za leto 2018 v njej ne zasledimo odhodkov vezanih na pogodbe o sofinanciranju športnih 
prireditev, izobraževanja in založništva za leto 2018 devetim športnim društvom iz datuma 
14.12.2018. 
Priporočilo št. 4: 
NO županu Občine Šenčur priporoča sklepanje pogodb na začetku obračunskega leta in ne ob 
koncu, kot je bilo sklenjeno z sklepom pogodb o sofinanciranju športnih prireditev, 
izobraževanja in založništva za leto 2018 devetim športnim društvom. S tem bo omogočilo 
enakopravno obravnavo vsem športnim društvom, kot tudi povečalo transparentnost 
podeljevanja sredstev športnim društvom.  
Priporočilo št. 5: 
NO županu Občine Šenčur priporoča pregled prispetih poročil o namenski porabi sredstev 
predmetnega nadzora v razumnem roku upoštevajoč Zakon o upravnem postopku (ZUP). 
Priporočilo št. 6: 
NO županu Občine Šenčur priporoča, da se zahteva za dopolnitev poročil o namenski porabi 
sredstev izda v razumnem roku upoštevajoč Zakon o upravnem postopku (ZUP).  
Priporočilo št. 7: 
NO županu Občine Šenčur priporoča vpeljavo evidence o prejetih odzivnih poročilih o 
namenski porabi sredstev predmetnega nazora.  
Priporočilo št. 8: 
NO županu Občine Šenčur priporoča, da se opusti prakso telefonskega pozivanja k dostavi 
zapoznelih poročil o namenski porabi sredstev ter vpelje sistem, ki bo za seboj pustil sled o 
nastalem dogodku. 
 
O končnem poročilu so razpravljali svetniki g. Mohar, Potkonjak in Grašič. 
 
 

Ad.11 

 
Poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Šenčur za leto 2019 je predstavil predsednik 
odbora g. Gašperlin.  
 

Povedal je , da je NO v okviru svojih pristojnosti in sprejetega letnega programa dela za leto 

2019 izvedel naslednje aktivnosti: 
- sprejem letnega programa dela za leto 2019, 

- seznanitev z odlokom o proračunu Občine Šenčur za leto 2019, seznanitev z rebalansom 

proračuna Občine Šenčur za leto 2019,  
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- sprejem sklepov o izvedbi nadzorov in sklepov o imenovanju članov za izvedbo 

posameznih nadzorov, načrtovanih v letnem programu dela,  

- potrditev osnutkov in končnih poročil o opravljenih nadzorih, 

- obravnava odzivnih poročil nadzorovanih oseb na poslane osnutke in 

- tekoče spremljanje izvajanja posameznih nadzorov.  

 

Izvedeni so bili naslednji nadzori: 
1. Nadzor porabe sredstev za protokol 
2. Nadzor stroškov izobraževanja zaposlenih v občinski upravi v obdobju 2014 - 2018 
3. Nadzor izvedbe del na pokopališču Šenčur, gradnja poslovnega objekta (cvetličarna) v 

obdobju 2017 — 2018 
4. Nadzor prihodkov in odhodkov večjih športnih društev pod okriljem občine Šenčur. 
 
Poleg izvajanja načrtovanih nadzorov je NO spremljal tudi tekoče poslovanje občine in drugih 
uporabnikov proračunskih sredstev občine. 
 

NO je v letu 2019 deloval v skladu s sprejetim programom dela in izdanimi sklepi o izvedbi 

nadzorov. Ugotovil je nekaj nepravilnosti pri poslovanju nadzorovanih oseb in v zvezi s tern 

nadzorovanim osebam podal predloge in priporočila za izboljšanje poslovanja. 

 

 

Ad. 12 

 
Tudi program dela Nadzornega odbora za leto 2020 je predstavil predsednik odbora g. 
Gašperlin in povedal, da Nadzorni odbor v letu 2020 načrtuje naslednji nadzore in druge naloge: 

1. Izgradnja krožnega križišča pred trgovskim centrom  Hofer 
2. Program dela Nadzornega odbora za leto 2020 
3. Izgradnja kolesarskega nadvoza nad avtocesto 
4. Finančna zavarovanja pri javnih naročilih 

V skladu z drugim odstavkom 43. člena Statuta Občine Šenčur bo Nadzorni odbor obravnaval 
tudi zadeve, ki jih bo s sklepom določil Občinski svet ali župan. Pri tem bo upošteval 
obremenjenost in strokovno usposobljenost svojih članov ter pri svojem delu sprejel le 
zadeve, ki sodijo v njegovo pristojnost. NO bo tekoče spremljal izvajanje proračuna Občine 
Šenčur za leto 2020, spremljal bo novosti na področju razvoja delovanja lokalnih skupnosti, 
še zlasti pri izvajanju nadzora le-teh.  

Člani NO se bodo po potrebi udeleževali strokovnih izobraževanj in usposabljanj. 

 
Ad.13 

 
 
Tekoče aktivnosti je obrazložil strokovni sodelavec občine, g. Puhar in povedal: 
- Na celotnem področju družbenih dejavnosti so roki za oddajo prijav na razpise že potekli, 

aktivnosti potekajo z namenom čimprejšnje dodelitve sklepov in sredstev za nemoteno 
delovanje. 

- Občinska uprava dela na vseh pridobitvah upravnih in drugih dovoljenj za izvajanje 
projektov letošnjega proračunskega leta. 

- Pridobivamo soglasja lastnikov zemljišč, na katerih predvidevamo rekonstrukcijo cest in 
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izgradnjo novih pločnikov. Gre za veliko problemov, zato sodelujemo z predstavniki 
krajevnih in vaških skupnost. Večina tega namreč poteka po kmetijskih zemljiščih. Cena 
tovrstnih zemljišč je, na podlagi sklepa občinskega sveta, 8,5 EUR m2. 

- Blagnečo hišo moramo izbrisati iz registra kulturne dediščine. Postopek je dolg, zato 
bomo pred starim delom objekta postavili zaščito oz. ogrodje, na katerem bo platno z 
hišo kot jo poznamo.  

 
 

Ad.14 
 
 

Pobude in vprašanja: 
• G. Kristanca je zanimalo v kolikšnem času bomo pridobili mnenje s strani ZVKD za 

Blagnečo hišo.  
G. Puhar je odgovoril, da sta bila z županom pri vodji ZVKD, enota Kranj-ge. Veselovi. 
Prišli so do skupne ugotovitve, da se objekt odstrani. V tem času je projektantka objekta 
pripravila vlogo na ZVKD, enota Kranj, od koder smo prejeli negativno mnenje. Z g. 
Veselovo zadevo sedaj usklajujemo, točne časovnice še nimamo. 

• G. Grašič je imel dvoje vprašanj: 
o Kateri koraki se bodo v zvezi z Blagnečo hišo odvili v dveh, treh mesecih, bo to 

finančni vložek 100, 200 tisoč evrov? 
o Je možno pridobiti tudi državna sredstva za sofinanciranje? 
G. Puhar je odgovoril, da so vse številke jasne in znane. Gre za dva ločena objekta. Prvi 
del je Medgeneracijski center, za katerega je bila na podlagi javnega razpisa podpisana 
pogodba, katere končna izvedbena vrednost je nižja od pogodbene. Za ta objekt je bil v 
sodelovanju še z dvema občinama narejen razpis za nabavo opreme, ki je tudi že 
vgrajena. Pričakujemo 139.000,00 evrov sofinanciranja.  
Javni razpis je bil izveden tudi za osnovni, stanovanjski del Blagneče hiše. Pogodbena 
cena je znana. Ker ne bomo objavljali objekta v tem stanju, ampak gradili novega, bo 
tudi tu cena nižja. Država pa sredstev za namen ohranitve kulturne dediščine nima, oz. 
so le ta izjemno nizka.    

• Go. Pintar je zanimalo v kakšni fazi so pogovori z KZ Cerklje glede odkupa poslovne 
stavbe Šenčur. 
Župan je pojasnil, da smo zadrugo ponovno zaprosili za reševanje vseh odprtih vprašanj, 
vendar do danes odgovora še nismo prejeli. Vsekakor pa želimo vzpostaviti pozitiven 
dialog.  

• G.  Potkonjak je predlagal, da vsaka komunikacija s svetniki v papirni obliki odpade, 
glede na to, da bodo dobili nove računalnike.  

• G. Kuhar je povedal, da je pri gradnji optičnega omrežja v Srednji vasi izpadel kot od 
Luskovca do trgovine. Kdaj bo zadeva dokončana? 
G. Puhar je pojasnil, da je vprašanje potrebno nasloviti na lastnika infrastrukture, to je 
podjetje T-2. 

• G. Grašiča je zanimalo:  
o V kakšni fazi je prodaja zemljišča za deteljico (prejšnjič predlagal, da se občina 

poveže z državo in skupaj poiščeta kupca)? 
Župan je odgovoril, da se z državo pogovarjamo glede uvoza in prestavitve 
odvodnjavanja. Želimo, da prodamo zemljišče v kompletu, kranjski del je zazidljiv, 
vendar ni možnosti gradnje. Ponovni razpis za prodajo gre v objavo v konec februarja. 

o Koliko je ulic v občini, ki niso občinska last in kakšna je strategija občine za prenos. 
Župan je povedal, da morajo lastniki ulic podati vlogo za prenos na občino. O 
brezplačnem prenosu odloča občinski svet. Ulice morajo biti urejene, odmerjene, jih 
pa ne odkupujemo.  

• G. Štrajhar je povedal, da je pretekli močan veter nanosil ogromno mivke na parkirišče 
ob vrtcu.  Predlagal je, da se bližnje odbojkarsko igrišče v bodoče zaščiti, da veter ne bo 
raznašal mivke. 
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Ad.15 
Razno 
 
Župan je povedal, da zavetišče za zapuščene živali Branko Pirc iz Blejske Dobrave zapira svoja 
vrata in tako ostajamo brez pogodbe z zavetiščem. Možnosti za kakršna koli pogajanja ni dal, 
tako, da v teh dneh intenzivno iščemo rešitev nastale situacije. Trenutno se pogovarjamo in 
usklajujemo pogodbo z Zavetiščem za zapuščene živali Horjul. Tisti, ki so kritizirali Zavetišče 
Perun, niso ponudili nobene rešitve in se ne zavedajo, da tovrstnih zavetišč v Sloveniji ni veliko, 
ta dejavnost ni kar na prostem trgu, prav tako se zavetišč ne da vzpostaviti kar čez noč. 
Zavetišče v Horjulu bo gotovo dražje, kot je bilo doslej, saj je menda tudi oskrba živali tam na 
zelo visoki ravni. V prejšnjem zavetišču je oskrba zapuščenih živali Občino Šenčur letno stala 

od osem do deset tisoč evrov.  

 

Župan se je vsem prisotnim zahvalil za udeležbo, svetnikom tudi za konstruktivnost in 
sodelovanje in sejo zaključil ob 18.15 uri. 

 

Zapisala:      

Damjana Kastelic      

 

 

 

                                                                Župan:      

                                                                        Ciril Kozjek       


